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Rank Country Quota

1 JAPAN 6

2 UNITED STATES 6

3 GREAT BRITAIN 6

4 CANADA 5

5 ARGENTINA 5

6 AUSTRALIA 5

7 FRANCE 4

8 HUNGARY 4

9 BRAZIL 4

10 LATVIA 3

11 GERMANY 3

12 NETHERLANDS 3

13 SLOVENIA 3

14 CHILE 3

15 CROATIA 2

16 COSTA RICA 2

17 * 2

18 COLOMBIA 2

19 POLAND 2

Rank Country Quota

1 CHINA 6

2 GERMANY 6

3 COLOMBIA 6

4 JAPAN 5

5 AUSTRALIA 5

6 GREAT BRITAIN 5

7 UNITED STATES 4

8 BRAZIL 4

9 CHILE 4

10 NETHERLANDS 3

11 FRANCE 3

12 SWITZERLAND 3

13 SLOVAKIA 3

14 SPAIN 3

15 ESTONIA 2

16 ARGENTINA 2

17 HUNGARY 2

18 KOREA 2

19 VENEZUELA 2

The National Federations can register a maximum number of 7 riders per category /

Les Fédérations Nationales peuvent inscrire un nombre maximum de 7 coureurs par catégorie.

Trials 

The National Federations can register a maximum number of 5 riders per category / 

Les Fédération Nationales peuvent inscrire un nombre maximum de 5 coureurs par catégorie.

MEN

*Quota for Individual Athletes of Russian sporting nationality in accordance with the Ad Hoc Rule / * Quota pour les Athlètes Neutres Individuels de 

nationalité sportive russe conformément au règlement ad hoc.

WOMEN

For the Park discipline (only), each National Federation shall be permitted to enter a maximum number of riders in 

each category, as determined by the UCI Ranking by Nation closest in time to the deadline published by the UCI for 

each such category for the World Championships of the year in question. The maximum quota available to each 

National Federation defined by that quota for each category is found in the table below.

Pour la discipline Park (uniquement), chaque Fédération Nationale est autorisée à inscrire un nombre maximum de 

coureurs dans chaque catégorie, tel que défini par le classement UCI par nation le plus proche de l’échéance, publié 

par l'UCI pour chacune de ces catégories aux Championnats du Monde de l'année en question. Le quota maximum 

disponible pour chaque Fédération Nationale défini par ce quota pour chaque catégorie se trouve dans le tableau ci-

dessous.

BMX Freestyle - Park 

2025 UCI Urban Cycing World Championships/Qualification Quotas 

 Championnats du Monde de Cyclisme Urban UCI 2025/Quotas de qualification

BMX Freestyle - Flatland

The UCI Ranking by Nation to determine the quota will be published on 07.10.2025 / 

Le classement UCI par nation pour déterminer le quota sera publié le 07.10.2025.
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